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Protokół  nr XXIV/2020 

Z XXIV Sesji Rady Gminy Pomiechówek, która odbyła się w dniu 09 grudnia 2020 r. w 

trybie zdalnym 

  

Sesja rozpoczęła się o g.8:15 i trwała do godz. 9:10 

Obradom przewodniczył Jan Drzazgowski Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący otworzył sesję i powitał zebranych. 

Przewodniczący Jan Drzazgowski otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bonas TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

2 Teresa Cieślińska TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

3 Jan Drzazgowski TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

4 Grażyna Kiliś TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

5 Małgorzata Leszczyńska TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

6 Małgorzata Lewczuk TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

7 Andrzej Malasiewicz TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

9 Zbigniew Pietrzak TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

10 Dariusz Radwański TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

11 Marcin Ruciński TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

12 Iwona Sagatyńska TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

13 Wioletta Śliwińska TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

14 Beata Wyszyńska TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

15 Andrzej Górecki TAK • 09.12.2020 08:27 Obecny 

 

Stwierdzono, że w sesji uczestniczyli wszyscy radni czyli 15 osób. 

Planowany porządek  obrad przedstawiał się następująco: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Pomiechówek. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2021 rok. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Gminy 

Pomiechówek na 2021 rok. 

9.  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

10.  Sprawy różne. 

11.  Zamknięcie sesji. 

 

Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia porządku obrad. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:27 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:27 

2 Teresa Cieślińska Za 09.12.2020 08:27 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:27 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:27 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:27 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:27 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:28 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:27 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:27 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:27 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:28 

12 Iwona Sagatyńska Za 09.12.2020 08:28 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:27 

14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:27 

15 Andrzej Górecki Za 09.12.2020 08:27 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Pomiechówek. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia protokołu z XXIII Sesji. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:29 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:29 

2 Teresa Cieślińska Za 09.12.2020 08:29 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:29 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:29 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:29 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:29 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:29 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:29 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:29 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:29 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:29 

12 Iwona Sagatyńska Za 09.12.2020 08:29 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:29 

14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:29 

15 Andrzej Górecki Za 09.12.2020 08:29 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Opis punktu: 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski zgłosił wniosek formalny dotyczący punktu 2 ppkt  

proponowanej uchwały – dotyczący garaży wolnostojących, budynków gospodarczych 

niezwiązanych z działalnością gospodarczą- o zmianę proponowanej stawki 4 zł od 1 m2 

powierzchni użytkowej na stawkę 3 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej. 

Głosowanie w sprawie: Wniosek o zmianę stawki w punkcie 2 podpunkt "d" dot. garaży 

wolnostojących, budynków gospodarczych nie związanych z działalnością gospodarczą 

ze stawki 4 zł od 1m2 na 3 zł z 1m2 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:35 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 
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Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:35 

2 Teresa Cieślińska Za 09.12.2020 08:35 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:35 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:35 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:35 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:35 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:35 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:35 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:35 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:35 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:35 

12 Iwona Sagatyńska Za 09.12.2020 08:35 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:35 

14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:35 

15 Andrzej Górecki Za 09.12.2020 08:35 

 

Wniosek przegłosowano jednogłośnie 15 głosami „za” 

Głosowanie w sprawie uchwały dot. określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:36 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 
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Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:36 

2 Teresa Cieślińska Wstrzymał się 09.12.2020 08:36 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:36 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:36 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:36 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:36 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:36 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:36 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:36 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:36 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:36 

12 Iwona Sagatyńska Przeciw 09.12.2020 08:36 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:36 

14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:36 

15 Andrzej Górecki Za 09.12.2020 08:36 

 

 

Uchwała Nr XXIV/177/2020 – w załączeniu do protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 
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zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Opis punktu:  

Brak uwag, wniosków, pytań. 

Głosowanie w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:38 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:38 

2 Teresa Cieślińska Za 09.12.2020 08:38 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:38 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:38 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:38 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:38 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:38 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:38 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:38 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:38 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:38 

12 Iwona Sagatyńska Za 09.12.2020 08:38 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:38 
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14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:38 

15 Andrzej Górecki Przeciw 09.12.2020 08:38 

 

 

Uchwała Nr XXIV/178/2020 – w załączeniu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

Opis punktu:  

Brak uwag, wniosków, pytań. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:39 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:39 

2 Teresa Cieślińska Za 09.12.2020 08:39 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:39 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:39 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:39 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:39 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:39 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:39 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:39 



9 
 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:39 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:39 

12 Iwona Sagatyńska Za 09.12.2020 08:39 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:39 

14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:39 

15 Andrzej Górecki Za 09.12.2020 08:39 

 

 

Uchwała Nr XXIV/179/2020 – w załączeniu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2021 rok. 

Opis punktu:  

Brak uwag, wniosków, pytań. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii na 

2021 rok. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:40 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:40 

2 Teresa Cieślińska Za 09.12.2020 08:40 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:40 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:40 



10 
 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:40 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:40 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:40 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:41 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:40 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:40 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:40 

12 Iwona Sagatyńska Za 09.12.2020 08:40 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:40 

14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:40 

15 Andrzej Górecki Za 09.12.2020 08:40 

 

Uchwała Nr XXIV/180/2020 – w załączeniu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Gminy 

Pomiechówek na 2021 rok. 

Opis punktu:  

Brak uwag, wniosków, pytań. 

Głosowanie w sprawie: przyjęcia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2021 rok 

Typ głosowania:  Data głosowania: 09.12.2020 08:41 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: zdalna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bonas Za 09.12.2020 08:41 

2 Teresa Cieślińska Za 09.12.2020 08:42 

3 Jan Drzazgowski Za 09.12.2020 08:42 

4 Grażyna Kiliś Za 09.12.2020 08:42 

5 Małgorzata Leszczyńska Za 09.12.2020 08:42 

6 Małgorzata Lewczuk Za 09.12.2020 08:42 

7 Andrzej Malasiewicz Za 09.12.2020 08:42 

8 Dorota Młyńska-Marcinowska Za 09.12.2020 08:42 

9 Zbigniew Pietrzak Za 09.12.2020 08:42 

10 Dariusz Radwański Za 09.12.2020 08:42 

11 Marcin Ruciński Za 09.12.2020 08:42 

12 Iwona Sagatyńska Za 09.12.2020 08:41 

13 Wioletta Śliwińska Za 09.12.2020 08:41 

14 Beata Wyszyńska Za 09.12.2020 08:41 

15 Andrzej Górecki Za 09.12.2020 08:42 

 

Uchwała Nr XXIV/181/2020 – w załączeniu 

 

9. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy – w załączeniu 

do protokołu. 

W swym wystąpieniu Wójt  zaznaczył, że uwzględniony w sprawozdaniu ostatni kwartał 

roku to czas, w którym trwa wiele procedur związanych z zakończeniem roku 

budżetowego. W sprawozdaniu zostały przedstawione wszystkie decyzje pozwoleń na 

budowę, prace projektowe, bo Gmina Pomiechówek realizuje rekordowe inwestycje 

dzięki temu, że w tej perspektywie unijnej pozyskano najwięcej środków, co zobowiązuje 

do kilkuletniej pracy. Jeden projekt od momentu napisania wniosku do końcowej pracy 

to proces 2, 3 a nawet 4 letni. W tym sprawozdaniu są informacje o wszelkich 

działaniach, jeżeli chodzi o te wnioski, decyzje, pozwolenia na budowę. Wójt 

poinformował ponadto, że uczestniczył w konsultacjach dotyczących planowanej 

budowy szybkich kolei na odcinku Nasielsk – Warszawa, która ma odciążyć ruch 

kolejowy na obecnej trasie. Do 18 grudnia trwają konsultacje. Są 2 warianty, jeden 
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przebiega za Czarnowem, a drugi między Nowym a Starym Orzechowem. Konsultacje 

odbywają się w trybie składania indywidualnych ankiet. 

 

Do sprawozdania z działalności Wójta Gminy nie zgłoszono pytań. 

 

10. Sprawy różne. 

Radna Iwona Sagatyńska powróciła do tematu uczestnictwa on-line w sesji i zgłaszanych 

przez nich problemów z dołączeniem do posiedzenia, co zgłaszane było na początku i w 

trakcie sesji. Zgłosiła się sołtys wsi Wola Błędowska Agnieszka Winnik, która zalogowała 

się do systemu teams, lecz nie widzi tego spotkania, bo nikt jej nie udostępnił. Radna 

zapytała, czy sołtysom, którzy odebrali login i hasło do logowania zostały  wysłane 

zaproszenia, aby mogli dołączyć się do  grupy osób obradujących na sesji. 

Od tego momentu pani sołtys Agnieszka Winnik dołączyła on-line do Sesji. 

Radny Artur Bonas odniósł się do odpowiedzi, którą otrzymał od Pani Sekretarz nt. 

przesyłania odpowiedzi do radnych na zgłoszone wnioski na Komisji. Uważał, że takie 

kwestie powinny być rozstrzygane wewnątrz Rady. W tym miejscu odczytał odpowiedź, 

którą otrzymał. Radny wyraził swoje niezadowolenie dotyczące treści odpowiedzi, którą 

otrzymał. Sprecyzował, że to co zgłosił na Komisji było w formie uwagi dotyczącej 

wewnętrznej pracy Rady Gminy, a nie pani sekretarz czy kogoś z urzędników. Dodał, że 

pouczanie go w kwestii przepisów jest nie na miejscu, bo doskonale je zna i w tym 

przypadku zastosowałby art. 21a ustawy samorządowej. Nadal był zdania, że wszyscy 

radni, którzy byli na komisji i uczestniczyli w dyskusji powinni otrzymywać odpowiedzi na 

wnioski, a nie tylko Przewodniczący danej Komisji. 

Radny Dariusz Radwański przypomniał sprawę związaną z ulica Majową w Kosewku. 

Chodzi o naprawę tej drogi, ponieważ jest bardzo ciężko po niej przejechać na odcinku 

od Strefy do ul. Słowiańskiej w Kosewku. 

Radna Iwona Sagatyńska poruszyła temat zmiany dat w kalendarzu systemu radni.info. 

Stwierdziła, że po zakończeniu posiedzeń Komisji daty ich odbycia są zmieniane, że 

ciężko potem odszukać kiedy było to posiedzenie,  dotyczy to Komisji, które odbyły się w 

listopadzie i grudniu on-line. Zapytała też o nagrania na teams posiedzeń Komisji, 

których w ostatnim czasie nie ma. Pierwsze Komisje były nagrywane i można było do 

nich wrócić i jeszcze raz odsłuchać, ale potem już wspólne posiedzenie Komisji Ochrony 

Środowiska i Komisji Gospodarczej zostało nagrane tylko w połowie, a kolejne komisja 

nie była już w ogóle nagrywana. 

Przewodniczący Rady Jan Drzazgowski wyjaśnił, że Komisje są nagrywane na dyktafon 

będący w dyspozycji biura Rady Gminy, na podstawie którego sporządzany jest później 

protokół dostępny dla wszystkich radnych. 
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Radna Teresa Cieślińska zgłosiła wniosek o poprawienie ul. Limonkowej w Wymysłach, 

bo nadal nie daje się na pewnym odcinku jeździć. Obiecane było, że będzie droga 

poprawiona, ale nic nie zostało zrobione. 

Wójt Dariusz Bielecki  wyjaśnił, że wszystkie zadania jesienno-zimowe na drogach są 

kontynuowane według harmonogramu. Zgłoszone wnioski w sprawie dróg też zostaną 

uwzględnione. 

Sołtys wsi Wola Błędowska Agnieszka Winnik zgłosiła sprawę drogi w Woli Błędowskiej. 

Chodzi o załatanie dziur jednego zasadniczego odcinka na tej drodze, który jest dziurawy 

na całej szerokości, co powoduje dalszą dewastację i zapadanie się całej podbudowy 

spod jezdni. Druga sprawa to kwestia wycinki drzew na którą zgodę uzyskano w sierpniu 

zeszłego roku jak ją poinformowano w Wydziale Ochrony Środowiska, ale nie zostało to 

zrobione. Oprócz niej sprawę tę zgłaszał też sołtys Pomocni. Chodzi o drzewa, które 

uschły. Przy tych wiatrach, które ostatnio były konary tych drzew odrywają się i stanowią 

realne niebezpieczeństwo dla ludzi. Zapytała kiedy nastąpi wycinka tych drzew na którą 

zgoda została wydana w sierpniu zeszłego roku. 

Wójt Dariusz Bielecki oświadczył, że wydział merytoryczny zajmie się tą sprawą, a dział 

gospodarczy wykona te prace fizycznie, tym bardziej że jest dobry moment na 

wykonanie takich prac. 

 

11. Zamknięcie sesji. 

Na tym Przew. Rady Gminy Jan Drzazgowski zamknął XXIV Sesję Rady Gminy. 

Protokołowała: Teresa Leszczyńska 

 

 

 

 


